



## SAK 01/2018 - MØTEPLAN FOR VILTNEMNDA 2018

Det foreslås ingen konkrete møter og møtetidspunkter utover det ordinære junimøtet der fellingstillatelser og eventuelle godkjenninger og endringer av vald blir behandlet. Ut over dette legges det opp til å ha et drøftingsmøte med valdstyrene om avskytingen i 2018 sett opp mot resultatene i fjor. Det vil foreligge rapport fra Faun Naturforvaltning med frist senest 6. april og møtet må avholdes snarest mulig etter det.

Det planlegges også gjennomført beiterregistrering og rettighetshaverne bør også involveres i dette, muligens også viltnemdas leder og nestleder.

År om annet er det arrangert «jegermøte» i forkant av storviltjakta. I år kan det være aktuelt å ta opp tema som skadeskyting og krav og rutiner knyttet til dette. I tillegg er det ønskelig å orientere om digital registrering av elgobservasjoner og avskyting i «sett og skutt».

Det er aktuelt å informere/behandle saker omkring rovviltforvaltning og beredskapsplanlegging i forkant av beitesesongen.

Det foreslås da å tidfeste ett møte til tirsdag 12.6.18 og å tidfeste øvrige møter etter behov i samråd med leder og nestleder.

Vedtak:

Einar Struksnæs  
Skogbrukssjef